
 Kamila Kapounová 

Kamila Kapounová, učitelka matematiky a chemie na 

základní škole v Dolním Újezdě. 

Kde jste bydlela jako malá? 

Své dětství jsem prožila v Hradci Králové. 

Pamatujete si něco z doby okupace Československa v roce 1968? 

Bohužel ne, byl mi teprve rok. 

Který z dosavadních českých nebo československých prezidentů byl 

podle Vás nejlepší? 

Z mého pohledu to byl, a je jednoznačně Václav Havel. 

Prezidenta už víme, ale největšího Čecha? 

Jestli jste čekali Masaryka, nebo Karla IV. tak vás zklamu. Je to Jirka 

Kapoun. 

Kdyby se naskytla možnost vycestovat do minulosti, jaké období 

byste chtěla navštívit? 

Vrátila bych se do 70. let. Byla jsem mladá, krásná, žádaná… (Paní 

učitelka samozřejmě pořád je.) 

Proč jste se upřímně stala učitelkou? 

K této myšlence jsem došla na gymnáziu, dopomohl mně k ní můj pan 

profesor s velkým P, Jindra Šádek. Bohužel už mu za to nemohu 

poděkovat.  

(A my žáci jsme panu Šádkovi velice vděční, že paní učitelku přiměl 

k rozhodnutí začít učit. Děkujeme.) 

Existuje nějaký žák, kterého jste učila a teď se tím pyšníte? 



Je jich tolik, že by se na papír nevešli. 

Jaký máte názor na zrušení devátých tříd? 

Rozhodně by se to mělo nechat tak jak to je, devátý ročník by žákům 

prostě chyběl. 

Popište prosím Váš nejtrapnější zážitek. 

Při příchodu do školy mě pan školník poslal pro přezůvky. Když jsem 

mu však řekla, že nejsem žák, cítil se trapně spíše on a ještě dlouho 

potom se mi omlouval. 

No, a protože každý žák by měl vědět základní informace o své 

učitelce tak se chci zeptat, jaká je Vaše nejoblíbenější čokoláda? 

Milka. 

 

A ještě mám pár otázek, na které se asi nikdy s nikým neshodneme. 

Patří ananas na pizzu? 

NE. 

Mělo by se zůstat u spalovacích motorů? 

ANO. 

Apple nebo Android. 

Nokia. 

HC Dynamo Pardubice nebo Mountfield HK. 

(S politováním musím konstatovat, že paní učitelka nefandí 

Pardubicím.)  

 



 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


